

Indkaldelse til møde i Støtteforeningen tirsdag den 29. september kl. 15.00 på VUC. /Referat

1. Godkendelse af referat. **godkendt**
2. Godkendelse af dagsorden. **godkendt**
3. Nyt fra formanden og kasseren. **Støtteforeningen er nu klar til at stå for indsamlingen til NPT centret, for så vidt angår registrering af navn og cvr nr, det er også klarlagt at der kan ydes skattefradrag ved større donationer,**

Nationalparken har nu fået ansat en økonomimedarbejder hvilket har friset flere kræfter til det som er det rigtige/vigtige arbejde med driften af nationalparken. Rådet for sat et punkt på næste bestyrelsesmøde vedr. pristalsregulering af det årlige driftstilskud parken. Støtteforeningen ydede et tilskud på 1000 kr. til temadagen, men formåede at lave et lille overskud på salg af "Vand" Kasseren udtrykte tilfredshed med økonomien, og afventede roligt regningen på de 1000 kr for temdagen.
4. Nyt fra indsamlingen ved Frede. **Frede gav et fyldig referat af hvordan og hvor langt man var i arbejdet med at planlægge arbejdet med at rejse den million vi har "lovet" at finde lokalt til byggeriet af Centret. Men frede lovede selv at lave et konkret referat at sit indlæg !!**
5. **Løbende aktiviteter:**
 - a. **Stivogter:** Der er kun en ledig sti som Grethe på stedet lovede at adoptere. Ove tager kontakt til Peer for at få aftalt hvilke oplysninger han konkret efterlyser. Ove nævnte også et problem med den korte sti fra Ministervejen ned til Vandet sø som Naturstyrelsen ville opgive at holde i orden. Han har ikke opgivet at finde en løsning på problemerne da det er en meget populær kort rute med indbygget idyl med søudsigt
 - b. **Naturpleje.** Dato for efterårets aktivitet blev sat til den 18.10. kl. 10.
 - c. **Gå i Gang:** Succesen breder sig, der kommer flere og flere, fremmødet er ret konstant over 30 så de besluttedes at Frede skulle undersøge hvad det ville koste at få en Megafon så alle kunne høre de guldkorn oplægsholderen fremførte, hvis det var indenfor rimeligheds grænsen bemyndigedes han til at købe noget udstyr.
6. **Referat fra temadagen.** Der var kun roser til arrangørerne for indhold og afvikling, der blev fra flere sider udtrykt ønsker om næste år at få udskudt temadagen til lidt senere så også pensionister som afholder ferier uden for højsæsonen kan deltage ! Da vi jo kun sponsorer er det måske begrænset hvilke indflydelse vi har på tidspunktet, men forslaget vil blive fremført.
7. **Hjemmesiden, (Peer arbejder på en plan)** Peer og Thomas arbejder videre med planen, Peer forventer at prisen let vil kunne konkurrer med det vi plejer at betale Jørgen Peter
8. **Evt. Næste møde blev fastsat til tirsdag den 21.10 kl. 15.00**

Ref. Harry